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§ 1 
Val av justerare och tid för justering av dagens protokoll  

Beslut  
Idrottsnämnden utser vice ordföranden Mikael Peterson (C) att 
tillsammans med ordföranden Johan Heinonen (S) justera dagens 
protokoll. 
  
Justering sker tisdagen den 21 november 2023. 
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§ 2 
Anmälan av delegationsbeslut fattatde inom 
idrottsförvaltningen  

Beslut  
Inga delegationsbeslut fanns anmälda till dagens sammanträde. 
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§ 3 
Anmälningsärenden  

Beslut  
Anmälningsärendena läggs till handlingarna. 
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§ 5 
Uppdatering av fördelningsprinciper av säsongstider i 
Stockholms stads idrottsanläggningar  
IDF 2023/2598 
 

Beslut  
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
  
Idrottsnämnden godkänner förslaget till uppdatering av 
fördelningsprinciperna för säsongstider. 
 
Framlagda förslag till beslut 
1.Ordföranden Johan Heinonen m.fl. (S), Hassan Jama m.fl. (V), 
Marie-Helena Fjällås (MP) och Hanna Wistrand (L) föreslår (se 
beslutet). 
  
2. Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Anna Cederschiöld 
Stuart m.fl. (M) föreslår: 
  
1) Att återremittera förslaget om uppdatering av principer för 
fördelning av säsongstider och återkomma med en 
konsekvensanalys av den föreslagna fördelningsprincipen. 
2) Att därutöver anföra: 
  
Uppdatering av principer för fördelning av säsongstider i 
Stockholms stads idrottsanläggningar har som förvaltningen skriver 
inte uppdaterats sen 2014. Det finns väldigt få ändringar i förslaget 
som nu presenteras, det behöver inte betyda att det är negativt 
men vi hade önskat en mer utvecklad förklaring av hur man 
resonerat när man valt att inte ändra på många av principerna.  
  
Idag utgår man ifrån geografiska fördelningsområden som primärt 
betyder att tider ska fördelas i föreningarnas närområde. Detta är 
på många sett ett rimligt system men det kommer också med 
negativa konsekvenser för våra innerstadsföreningar som ofta har 
högt befolkningstal och är underförsörjda med idrottsanläggningar. 
Vi undrar således hur man vägt fördelar respektive nackdelar med 
att istället basera fördelningen av tider på utbudet av anläggningar 
kontra invånare.  
  
Föreningar med verksamhet för barn och ungdomar mellan 7-20 år 
ska fortsätta prioriteras när tider fördelas. Även här undrar vi varför 
man valt att fortsätta med det åldersspannet. Vi är fullt medvetna 
om den stora bristen på anläggningar i staden och att prioriteringar 
av vissa grupper därför är nödvändigt men vi vet också att flera 
föreningar bedriver verksamhet för barn under 7 år. Eftersom vårt 
mål måste vara att få barn att bli aktiva inom idrott och rörelse i så 
hög grad som möjligt hade det därför varit lämpligt att se över om 
ålder 7 är den bästa åldern att utgå från och varför.  
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Avseende den förändring som sker gällande att fördelning av tider 
även nu ska ske till öppen idrottsverksamhet undrar vi varför det 
inte finns någon konsekvensanalys på detta. I hur stor utsträckning 
kommer det här påverka den redan otillräckliga fördelningen till 
föreningsverksamheten.  
  
Eftersom en konsekvensanalys av de nya förslaget av 
fördelningsprinciperna inte finns önskar vi återremittera förslaget 
och få en konsekvensanalys av den föreslagna 
fördelningsprincipen innan vi tar ställning. 
  
3. Leif Söderström (SD) föreslår: 
  
1) Att delvis godkänna förvaltningens förslag till beslut. 
2) Att träningstider fördelas enligt  föreslagna jämställda principer 
där ingen får missgynnas på grund av sitt kön. 
  
I Stockholm stads program för idrott, motion och friluftsliv 2024 - 
2028 anges som prioriterade grupper ungdomar mellan 13 -20 år, 
speciellt flickor och ungdomar med låg socioekonomisk status. 
  
I förslaget till fördelningsprinciper kan utläsas att “Verksamhet som 
inriktar sig på de prioriterade målgrupper som definierats i 
Stockholms stads idrottspolitiska program, har företräde till 
vardagstider kl. 15.00–17.00 som inte är bokade av skola.”. Till 
detta kommer att:  “Fördelningen av tider ska vara jämställd, i den 
meningen att ingen får missgynnas på grund av kön.” 
  
Det är väl känt att pojkar generellt sett har lägre betyg än flickor i 
skolan. Med den nu föreslagna prioriteringsordningen där flickor 
kan komma att prioriteras för tillgång till tidiga träningstider 15-17, 
så kommer pojkar generellt sett tilldelas senare tider, och därmed 
få mindre tid för återhämtning och sömn. Detta riskerar att negativt 
påverka deras skolarbete och koncentrationsförmåga, speciellt om 
förloppet är repetitivt flera  gånger i veckan. Sena träningstider 
ramsätter även ett mer uppbrutet schema för matrutiner, läxläsning 
och sömn. 
  
Förvaltningen skriver i sitt förslag till beslut att “syftet med 
principerna är att uppnå en rättvis och likvärdig fördelning av tider“ 
- vilket inte kan uppfyllas om kön generellt fastställs som 
prioriteringsgrund för tilldelningen av träningstider, dessutom 
kommer pojkar missgynnas när det gäller syftet med 
fördelningsområden, där tanken är att “tidiga tider kan nyttjas på ett 
bättre sätt då barn och ungdomar kan gå direkt från skola och 
fritidsverksamhet till träningar.” 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
  
  
Reservation 
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Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Anna Cederschiöld 
Stuart m.fl. (M) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 
förslag. 
Leif Söderström (SD) reserverar sig mot beslutet med hänvisning 
till sitt förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Hanna Wistrand (L) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
  
Det är bra att en översyn av principerna har genomförts. Nu gäller 
det bara att kunna efterleva dem. Vi vet av erfarenhet att detta är 
den svåra delen. Vi har flera exempel på detta bara i år. Vi 
efterlyser tydlig uppföljning av hur väl man lyckas tillämpa de nya 
principerna. 
  
Underlaget för enkäten består av större föreningar med mer än 800 
medlemmar, dvs föreningar med fulla ålderstegar som i och med 
det har en inbyggd trygghet i att varje år är sig ganska likt. Små 
föreningar och nya föreningar har inte alls samma förutsättningar. 
Om Stockholm ska kunna bli den bästa staden för föreningsliv kan 
man inte endast premiera stora föreningar, man måste även ha 
insikt i och stötta behoven för små och nya föreningar. 
 
Handlingar i ärendet 

 1373856 (Godkänd - R 1) Uppdatering av 
fördelningsprinciper av säsongstider i Stockholms stads 
idrottsanläggningar 

 1365255 Bilaga 1 - Gällande fördelningsprinciper  
 1365297 Bilaga 2 - Förslag till uppdaterade 

fördelningsprinciper 
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§ 6 
Anläggande av 11-spels konstgräsplan på Sjöängens BP, 
Örby 4:1  
IDF 2022/2932 
 

Beslut  
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
  
1. Idrottsnämnden godkänner förslag till genomförandebeslut för 
projekt Anläggande av 11-spels konstgräsplan på Sjöängens BP till 
en investeringsutgift redovisad i bilaga 1. 
  
2. Idrottsnämnden godkänner en bedömd hyreskostnad som 
redovisas i bilaga 1, som en följd av projekt Anläggande av 11-
spels konstgräsplan på Sjöängens BP. 
 
Framlagda förslag till beslut 
1. Ordföranden Johan Heinonen m.fl. (S), Hassan Jama m.fl. (V), 
Marie-Helena Fjällås (MP) Anna Cederschiöld Stuart m.fl. (M) och 
Leif Söderström (SD) föreslår (se beslutet).  
  
2. Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Hanna Wistrand (L) 
föreslår: 
  
1) Att delvis godkänna förvaltningens förslag till beslut. 
2) Att utreda möjligheterna att bygga ett fotbollskluster på Sjöängen 
i Älvsjö. 
  
Det är varmt välkommet att grusplanen på Sjöängens BP nu 
planeras att anläggas med en 11-spels konstgräsplan med 
tillhörande stängsel och belysning. Samtidigt är det beklagligt att 
bollplanen bara är en kortvarig lösning och kommer behöva få en 
ny lokalisering då den ingår i utvecklingsområdet för Älvsjö.  
  
Hösten 2022 gick Centerpartiet, tillsammans med Stockholms 
fotbollsförbund, fram med ett förslag på ett fotbollskluster på 
Sjöängen i Älvsjö. Centerpartiet lämnade även i april 2023 in en 
motion om detta och Liberalerna har alltid ställt sig positiva till 
förslaget om fotbollsklustret. Det tar nio minuter att ta sig till Älvsjö 
station från Centralisationen i Stockholm. Sjöängen ligger sen på 
gångavstånd från Älvsjö station. Detta gör att fotbollsområdet är 
strategiskt placerat och resvägen kort även för innerstadens 
fotbollsföreningar som idag har stor brist på fotbollsplaner. 
Fotbollsklustret skulle också ge nya möjligheter för arrangemang 
av större cuper och turneringar. 
  
Centerpartiet och Liberalerna ställer sig positiva till anläggandet av 
en 11-spels konstgräsplan med tillhörande stängsel och belysning 
men hade hoppats på att majoriteten hade högre ambitioner för 
idrotten än vad förslaget avser. Sjöängen hade varit en perfekt 
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plats för Stockholm att bygga ikapp en del av den 
idrottsanläggningsbrist vi har. Det är synd att vänstermajoriteten 
inte ens vill utreda den saken. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
  
Reservation 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Hanna Wistrand (L) 
reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 IDF 2022/2932-7 Anläggande av 11-spels konstgräsplan på 
Sjöängens BP, Örby 4_1. Genomförandebeslut 

 IDF 2022/2932-8 Bilaga - SEKRETESS Ekonomisk 
redovisning 
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§ 7 
Kompletterande brand- och konstruktions-åtgärder i 
Farsta ishall på Farsta IP, Farsta 2:1  
IDF 2023/2385 
 

Beslut  
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
  
1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetskontoret beställa genomförande av projekt 
Kompletterande brand- och konstruktionsåtgärder i Farsta ishall, 
Farsta 2:1, till en investeringsutgift redovisad i bilaga 1. 
  
2. Idrottsnämnden godkänner en bedömd hyreskostnad som 
redovisas i bilaga 1, som en följd av genomförandet av projektet 
Kompletterande brand- och  konstruktionsåtgärder i Farsta ishall, 
Farsta 2:1. 
 
Framlagda förslag till beslut 
1. Ordföranden Johan Heinonen m.fl. (S), Hassan Jama m.fl. (V) 
och Marie-Helena Fjällås (MP) föreslår (se beslutet). 
  
2. Vice ordföranden Mikael Peterson (C), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) samt Leif Söderström (SD) som 
ansluter sig till förslaget föreslår: 
  
Att dela upp projektet så att Farsta ishall inte behöver stängas 
under säsong. 
  
Politiken behöver vara flexibel och anpassa sig till 
omvärldshändelser. I detta fall innebär det att den akuta 
stängningen av Sätra ishall i kombination med förseningen av 
bygget av den nya ishallen på Mälarhöjden att detta ärende 
behöver anpassas till den stora iskris som nu föreligger i söderort. 
  
Kostnaden att uppföra tillfällig lösning för Sätra är hög och även 
svår att få till rent tidsmässigt. Om man ställer detta mot att dela 
upp renoveringen av Farsta ishall i två delar så att issäsong inte 
drabbas bör detta vara en mycket mer effektiv lösning, både 
tidsmässigt och ekonomiskt. Vi behöver säkerställa att alla 
isidrotter i söderort överlever fram tills Mälarhöjden och Sätra är 
färdigställda. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
  
Reservation 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) reserverar sig mot beslutet med 
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hänvisning till sitt förslag. Leif Söderström (SD) ansluter sig till 
reservationen. 
 
Handlingar i ärendet 

 IDF 2023/2385-4 Kompletterande brand- och 
konstruktionsåtgärder i Farsta ishall, Farsta 2_1. 
Genomförandebeslut 

 IDF 2023/2385-5 Bilaga - SEKRETESS Ekonomisk 
redovisning 
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§ 8 
Program för tillgänglighet och delaktighet för personer 
med funktionsnedsättning 2024-2029, KS 2023/791  
IDF 2023/2523 
 

Beslut  
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
  
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens svar på remissen och 
överlämnar det till kommunstyrelsen. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Hanna Wistrand (L) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
  
I Liberalernas Stockholm har alla stockholmare oavsett 
funktionsförmåga samma möjlighet till delaktighet i samhället. 
Staden och välfärden ska byggas utifrån tillgänglighet och 
delaktighet och hinder för en tillgänglig stad ska avlägsnas. Vi vill 
se en stad där alla kan leva och röra sig fritt.  Genom att investera i 
tillgänglighet och eliminera fysiska hinder främjas inte bara 
rörelsefrihet utan också ett mer inkluderande samhälle där alla kan 
delta fullt ut. I Liberalernas budget gör vi utökade satsningar för 
ökad tillgänglighet.  
  
För personer med rörelsehinder är tillgänglighet en helt central 
fråga. En liberal syn på rörelsefrihet kräver att Stockholm utformas 
med hänsyn till mångfalden av funktionsnedsättningar. Det innebär 
att anpassa infrastrukturen, offentliga byggnader och 
transportmedel för att säkerställa att alla, oavsett rörelseförmåga, 
kan delta fullt ut i stadslivet.  
  
Programmet för tillgänglighet och delaktighet för personer med 
funktionsnedsättning 2024-2029 tar upp flertalet bra aspekter. Det 
är viktigt att programmet inte blir en papperstiger, utan något som 
staden verkligen lever upp till. 
 
Handlingar i ärendet 

 1373851 (Godkänd - R 1) Program för tillgänglighet och 
delaktighet för personer med funktionsnedsättning 2024-
2029 - svar på remiss från kommunstyrelsen 

 IDF 2023/2523-2.1 Program för tillgänglighet och 
delaktighet 2024-2029 
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 1368598 Remissinstanser 
 IDF 2023/2523-3.1 (Godkänd - R 2) KS 2023/791 

Tjänsteutlåtande - Program för tillgänglighet och delaktighet 
för personer med funktionsnedsättning 2024-2029 
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§ 10 
Svar på skrivelse om att möjliggöra ytterligare 4 500 
bokningsbara timmar i Stockholms skolor för 
idrottsföreningarna  
IDF 2023/2681 
 

Beslut  
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
  
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande godkänns som svar på 
skrivelsen. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) lämnar särskilt uttalande enligt 
följande: 
  
För oss är det viktigt att alla stockholmare har möjlighet att vara 
fysiskt aktiva och upptäcka både idrott och friluftsaktiviteter utifrån 
sina egna förutsättningar. Idrott och friluftsliv har en central 
betydelse för folkhälsan och idrottsrörelsen är en vital del av 
civilsamhället. Idrotten främjar folkhälsa genom gemenskap, 
rörelse och motion som ökar människors psykiska och fysiska 
välbefinnande.  
  
Bristen på idrottsanläggningar drabbar framförallt barn och unga 
som får sämre möjligheter att träna och idrotta. Samtidigt som den 
här bristsituationen råder så finns det snabbare lösningar att ta till 
på kort sikt. Idag kan exempelvis många av stadens 
skolidrottssalar inte utnyttjas på kvällstid och helger. Totalt rör det 
sig om 35 av stadens drygt 120 kommunala grundskolor med 
idrottslokaler som i dagsläget inte är tillgängliga att boka och 
användas av idrottsföreningarna utanför skoltid.  
  
Vi menar att det borde vara en självklarhet att även dessa skolor 
kan bokas utanför skoltid av idrottsföreningar. Det skulle både 
förbättra möjligheterna för barn och unga att idrotta och leda till ett 
bättre resursutnyttjande av stadens lokaler i en svår ekonomisk tid. 
Genom att bättre utnyttja skolidrottslokaler som redan finns skulle 
ytterligare omkring 4 500 timmar kunna öppnas upp för våra 
ungdomar och idrottsföreningar varje månad. 
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Tyvärr är idrottsförvaltningens svar på vår skrivelse synnerlig tunt. 
Det enda egentliga innehållet är en referens till ett budgetuppdrag i 
budget 2024, vilket i sak enbart handlar om att ta fram en rapport 
över hur arbetet går med att öppna upp fler av skolornas lokaler. 
Dessutom ska det, enligt budget, ta hela nästa år att ta fram 
rapporten. Vad en sådan ”lägesredovisning” sedan ska leda till för 
politiska beslut är i dagsläget oklart. Problemet måste lösas nu - 
det kan inte vänta längre. Barn står i kö för att få börja utöva den 
idrott de drömmer om och Stockholms elitidrott halkar efter i 
relation till övriga landet. Alltmedan åren går ska den 
Socialdemokratiskt ledda majoriteten utreda lite till medan barn och 
ungas möjligheter äts upp av förlorad tid.  
  
Det är bara att konstatera att den Socialdemokratiskt ledda 
majoriteten inte prioriterar idrottsfrågan på det sätt som skulle 
behövas. Vi menar därför även fortsatt att nämnden behöver ge 
idrottsförvaltningen i uppdrag att ta fram en konkret 
genomförandeplan i syfte att tillgängliggöra fler idrottslokaler vid 
stadens grundskolor för idrottsföreningarna att nyttja utanför 
skoltid. 
 
Handlingar i ärendet 

 1375917 (Godkänd - R 1) Svar på skrivelse om att 
möjliggöra ytterligare 4 500 bokningsbara timmar i 
Stockholms skolor för idrottsföreningarna 

 1373879 Bilaga - Skrivelse M, C, L 
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§ 11 
Skrivelse om fördelningsprincip av tider handboll, basket 
och innebandy  
IDF 2023/2601 
 

Beslut  
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
  
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande godkänns som svar på 
skrivelsen. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 

  
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Hanna Wistrand (L) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
  
Det är bra att städning setts över och förhoppningsvis förbättrats. 
Verkligheten som beskrivs i svaret stämmer inte överens med 
föreningarnas inspel till nämnden.  
  
Relationen mellan förvaltning och föreningar har blivit mycket 
infekterad och vi hoppas att förvaltningen arbetar på att bygga upp 
förtroendet och samarbetet igen.  
  
Vill även informera om att matcher aldrig förläggs på strötider utan 
planeras in i ordinarie tidsscheman. Något som gäller alla idrotter. 
 
Handlingar i ärendet 

 1368813 (Godkänd - R 1) Svar på skrivelse angående 
fördeningsprincip för handboll basket och innebandy 

 1356839 Bilaga - Skrivelse Fo¨rdelningsprincip 
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§ 12 
Inkomna skrivelser  

Beslut  
Idrottsnämnden beslutar att överlämna skrivelsen till förvaltningen 
för beredande. 
 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) lämnar följande skrivelse: 
  
Skrivelse om Sätra IP 
Sätra ishall stängdes med omedelbar verkan den 2 november. 
Stockholms stad har genom fastighetskontoret haft ishallen under 
uppsikt då brister är kända sedan tidigare. Under den senaste 
besiktningen som genomfördes i slutet av oktober, bedömdes läget 
vara sämre än förväntat på grund av ytterligare markrörelser som 
skulle kunna innebära rasrisk. Valet blev att stänga ishallen av 
säkerhetsskäl.  
  
Detta medförde att de verksamma idrottsföreningarna i Sätra ishall 
inte hade någonstans att ta vägen och runt 300 spelare/ungdomar 
stod helt utan istid efter den 2 november. En katastrof inte bara för 
de barn och vuxna som utövar sin favoritsport på plats utan också 
för föreningarnas ekonomi där väsentliga intäkter för is- och 
kafeteriaförsäljning försvinner. Hela föreningsverksamheten skakas 
om och de får bara hoppas att det klarar den finansiella krisen. 
  
Det tog drygt två veckor innan Mälarhöjden-Bredäng Hockey fick 
ersättningstider på andra platser i staden för deras 
ishockeyspelande barn och ungdomar. Trots att förvaltningen vetat 
att ishallen varit i dåligt skick under lång tid fanns ingen evakuering 
eller handlingsplan för den akuta stängningen.  
  
Det finns en stor brist på ishallar i Stockholm och det är inte första 
gången en ishall som tvingas stängas ner akut. Det borde finnas en 
evakueringsplan för föreningar och de som använder idrottsplatser 
där risken för akut stängning finns. Det kan inte vara meningen att 
våra föreningar själva ska försöka hitta lösningar till match- och 
träningstider vid en sådan här situation. Förvaltningen borde 
snabbare än två veckor kunnat ordna samträningsmöjligheter med 
andra föreningar eller erbjuda de drabbade föreningarna till delad is 
med andra lag.  
  
Med anledning av ovan undrar vi därför: 
  
1. Hur har dialogen med berörda föreningar vid den akuta 
nedstängningen av Sätra ishall hanterats av idrottsförvaltningen 
och majoriteten?  
  
2. Varför finns ingen evakueringsplan för de föreningar som verkar 
på idrottsplatser där risken för akut stängning finns? 
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3. Finns det en bra lösning på var de berörda föreningarnas 
utrustning ska förvaras? 
  
4. MB Hockey fick i början på 2023 information om att det var okej 
att använda isrinken utanför Sätra ishall om vädret tillät. Nu hävdar 
förvaltningen att den är sönder och att det är för kostsamt att laga. 
Vad är det som hänt med isrinken?  
  
5. Eftersom byggnationen av Mälarhöjdens nya ishall är försenad 
undrar vi om det finns någon ambition att sätta tält över utvald 
utomhusisrink eller hitta annan lösning för söderorts 
hockeyverksamhet? 
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§ 13 
Förvaltningschefen informerar  
Förvaltningschefen Marina Högland informerar om NHL Global Fan 
Tour som kommer till Kungsträdgården med start den 15 
november. 
  
Förvaltningen har ett inbokat möte med Högalids IF för att prata om 
fortsatt bra dialog samt säkra rutiner. 
  
Förvaltningen har bokat möte med RF-SISU för dialog kring 
inomhusidrotterna. 
  
Idrottsnämndens sammanträde den 12 december kommer att äga 
rum hos idrottsförvaltningen. Till detta sammanträde kommer även 
funktionshinderrådet att bjudas in. 
  
Hanna Wistrand (L) frågar om Status angående Sätra ishall och 
ersättningshall för föreningarna. 
Förvaltningschefen Marina Högland svarar att förvaltningen för en 
dialog med berörda föreningar i denna fråga samt ser över de olika 
alternativen för tillfällig evakuering. 
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§ 14 
Övrigt  
Inget togs upp under denna punkt. 
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